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„Zelenskyj je evidentně Pavlovi služebně nadřízený.“
Vrabel o schválení útoku na Nord Stream

42tcen.com/entry/zelenskyj-je-evidentne-pavlovi-sluzebne-nadrizeny-vrabel-o-schvaleni-utoku-na-nord-stream

Plíživá ukrajinizace české politiky pokračuje. Zatímco prezident
schvaluje teroristický útok na infrastrukturu v Evropě, Fialova vláda
utahuje šrouby a chce rozšířit pravomoci vojenské policie. Co proti
nám připravují? NeČT24 se ptal předsedy hnutí Česká republika na
1. místě! Ladislava Vrabela.

Prezident Pavel de facto podpořil teroristický útok na plynovody
Nord Stream s tím, že jde o legitimní pro Ukrajinu cíl. Jak tato
slova vnímáte?

Vrabel: Právě jsem ono vyjádření prezidenta slyšel. Vzpomínám si,
že před prezidentskými volbami jsme měli kandidáta na prezidenta,
který slíbil odvolat vládu Petra Fialy a ukončit zapojování České
republiky do války. Bohužel, někteří právníci z řad „vlastenců“
podnikli na promírového kandidáta silný útok těsně před volbami a
přesvědčili značnou část vlastenecké scény, aby promírového
kandidáta nevolila. Národ namísto sjednocení se před hrozbou války
volil proválečného štváče Pavla. Upozorňovali jsme, že Petr Pavel je
určený k tomu, aby český národ vedl nikoliv k míru, ale k válce, ale
národ zvolil hezkého generála. Tím skončila naše nenásilná revoluce
a přešli jsme do války.

 
V této válce jsme přesunutá jednotka NATO a generál Pavel je
velitelem této jednotky. Armádní velení, pod které generál Pavel
spadá, je někdy v Bruselu, někdy ve Washingtonu, někdy v Davosu
a po celou dobu na zámku rodiny Rockefellerů. Volodymyr Zelenskyj
je evidentně Petru Pavlovi služebně nadřízený. Proto generál Pavel
schvaluje ukrajinský teroristický útok na plynovod Nord Stream jako
legitimní. Mezinárodní právo už neplatí. Jsme ve válce a platí právo
silnějšího.
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Čeští vrchní ústavní činitelé tleskají vpádu Ukrajiny do ruské
Kurské oblasti. Prezident Pavel dokonce prohlásil, že ČR nijak
neomezovala Kyjevu využití české těžké vojenské techniky a
munici na území Ruska. Stále u nás platí, že příprava útočné
války je těžkým trestným činem?

Neplatí. Je velký rozdíl mezi právem na papíře a jeho aplikací. Už
dávno nejsme demokratická země. Nemáme rozdělenou moc do
třech pilířů, ale všechny složky moci, včetně čtvrté - mediální, slouží
globalistickému kapitálu. A tyto globalistické struktury dostaly chuť
na plyn, ropu, minerály a další bohatství, které se nachází na území
Ruské federace.

 
Česká republika je již globalistickými strukturami podmaněna,
vlastněna a nyní slouží těmto strukturám jako jeden z prostředků
dosažení cílů v Ruské federaci.

 
Zatímco si užíváme dovolených a léta, ministryně Černochová
předložila bez většího povšimnutí novelu zákona rozšiřující
pravomoci Vojenské policie. Bude totiž moci zatýkat lidi, násilím
se vloupávat do bytů či domů, a rovněž bude mít roli správního
a přestupkového exekutora, který bude rozhodovat o
propadnutí majetku. Na co nás paní Černochová připravuje?

Paní Černochová nepřipravuje nás, nýbrž jak jste správně
poznamenali, jsme na dovolených, takže jde vlastně o opak -
připravit něco proti nám, zatímco se nedíváme.

 
Už od počátku roku 2022 jde stále o to samé. Umlčet každého, kdo
by chtěl otočit směr, kterým pluje pomyslná loď Česká republika.
Neplést prosím s bojem o kormidlo. Tento boj CNN povolila. Ovšem
pouze mezi těmi, kteří podporují nadvládu NATO, EU, MMF, OSN a
WHO nad Českou republikou.

 
Ten, kdo bych chtěl otočit směr lodi směrem ke svobodě, suverenitě,
vojenské neutralitě a míru, bude náležitě potrestán.

 Kolaboranti budou nejen předvoláváni na policii a k soudu, ale pokud
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se Česká republika zapojí do války víc, budou možná použity jiné,
nové, legální metody státního teroru.

 
Senát schválil korespondenční volbu. Novelu musí podepsat
prezident Pavel, ale ten již avizoval, že ji podpoří. Pomůže
novela Fialově vládě se udržet u korýtek?

Nejde o zajištění vlády Fialy. Těm, kdo vládnou České republice, je
fuk, jestli bude pokyny vykonávat Fiala s Černochovou a
Rakušanem, nebo Babiš s Konečnou a Rajchlem. Důležité je, aby se
plnily cíle udržitelného rozvoje Agendy 2030. Aby byly
implementovány digitální očkovací průkazy, aby se očkovalo MRNA
s nanolipidovými částicemi, aby se omezovalo cestování v rámci
klimatického boje. Důležité je, aby ČR přešla na centrální digitální
měnu a aby vznikly nové metody boje proti dezinformacím a
následné převýchovy. Důležité je, aby stát získal kontrolu nad
výchovou dětí a vysvětlil chlapečkům, že je v pořádku nosit holčičí
šaty, a děvčátkům, že mohou klidně být kluci. A samozřejmě, že
válka je mír a mír je válka.

 
Korespondenční volba může být nástrojem současné party k udržení
se u moci, ale o tom, kdo bude u moci, ve skutečnosti nerozhodují
oni. Nejsou to ani oni, kdo bude rozhodovat o možnosti podvádět při
volbách s korespondenčními hlasy. Oni jsou jen malými figurkami
placenými za zradu českého národa. Kdo bude vládnout po
parlamentních volbách v roce 2025, se rozhodne předem a určitě se
to nerozhodne v České republice.

 
Děkujeme za rozhovor!

 
 


